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Locatie: Gemeentehuis Goirle, oranjeplein 1 

Datum: 4 maart 2024 

Tijdstip: 11.00 – 12.00 uur 

Aanwezigen: - Wethouder Peter van Dijk (Openbare Ruimte en Infrastructuur) 

  - Frans Hendrickx (projectmanager civieltechnische projecten) 

  - Mart van der Zanden (van der Zanden Moergestel) namens BNL 

  - Ruud van de Pol namens BNL 

  - Petra Landmeter namens BNL 

  - Beatrice Dormans namens BNL 

 

Tijdens de opening en de voorstelronde hebben we toegelicht waarvoor men als gemeente ook 

terecht kan bij de bureauorganisatie en de betrokken leden van Bouwend Nederland. Samen staan 
we voor veel uitdagingen en dat zorgt ervoor dat we samen nog slimmer én efficiënter dienen 
samen te werken. We kunnen de gemeente een compliment geven omdat zij goed scoren op een 
goede prijs-kwaliteitverhouding in de aanbesteding (80%). Daarnaast biedt men veel ruimte voor 
duurzame gunningcriteria (50%).  
 
De uitdagingen binnen infrastructurele werken richten zich binnen de gemeente op een aantal 

projecten die op ‘on hold’ staan. Jarenlang heeft men slecht bij kas gezeten en zijn er projecten 
vooruitgeschoven. Thans is de gemeente met een inhaalslag bezig en zijn de financiën daarvoor 
gereserveerd maar het kan ook niet allemaal tegelijkertijd (ook vanwege de overlast). Men doet 

zaken daarom ook gefaseerd, dat betekent dat bewoners ook geduld moeten hebben en daarover 
moet men volop blijven communiceren. Wel komt er voldoende werk aan al is het niet omdat er 
veel wordt gebouwd in de gemeente. 
 

Men besteed veel aan binnen een RAW bestek maar ook in een bouwteam (en veel onderhands en 
weinig openbaar). Deze laatste kan ook zeker een oplossing zijn om werken op de markt te 
krijgen. Het hangt per project af wat de beste vorm van aanbesteden is maar wel zijn wij 
voorstander om de markt er in een vroegtijdig stadium bij te betrekken, de kennis te gebruiken 
zodat vraag en realisatie goed op elkaar kunnen worden afgestemd. Dat kan ook door een 
marktconsultatie.  

 
De gemeente geeft aan dat men voldoende kennis in huis heeft om goed te kunnen aanbesteden. 
Men heeft hiervoor een eigen afdeling (met Hilvarenbeek en Oisterwijk) en spart hier bijvoorbeeld 
ook over met de gemeente Tilburg. Vanuit Bouwend Nederland de kennisgeving dat wij een 
Aanbestedingsinstituut hebben dat ook graag meedenkt wanneer het nodig zou zijn. Of het nu gaat 

om hoe duurzaamheid uit te vragen of welke vorm het beste wat voor een soort werk past. Mocht 
daar ooit behoefte aan zijn dan weet de weg via Beatrice of Petra te vinden.  

 
De vraag leeft ook bij de markt hoe lokale partijen in het vizier van de gemeente komen wanneer 
het om onderhandse aanbestedingen gaat. Dat gaat de gemeente voor ons na zodat wij dat 
kunnen laten weten aan de lokale marktpartijen. ACTIE voor gemeente. 
 
Vanwege stikstof is ook zero emissie aanbesteden een hot topic omdat op die wijze projecten 
doorgang kunnen vinden. Er wordt door infrabouwers al volop in geïnvesteerd maar het geluid is 

wel dat het nog meer en bovenal structureel mag worden uitgevraagd zodat men de zekerheid 
heeft dat het materieel én kan worden ingezet én tevens kan worden afgeschreven. Er zijn een 
aantal goede methodes voor zoals het SEB convenant (dit is een basis ingroeimodel) en het 
groeimodel van de gemeente Eindhoven dat iets meer ambitieus is. Deze laatste hebben we 
bijgevoegd ter informatie en inspiratie. Deze modellen bieden bijvoorbeeld ook Mkb infrabouwers 
de mogelijkheid om mee te doen met de aanbesteding (klein materieel wordt ook gewaardeerd). 

 
Los van de structurele uitvraag op het gebied van elektrisch materieel is het fijn wanneer 
infrabouwers inzicht zouden kunnen krijgen in de projectenkalender temeer om goed te kunnen 
plannen. De gemeente Tilburg stuurt bijvoorbeeld een mailtje wanneer er een bepaald werk op de 
markt komt. Bij interesse dan ook daadwerkelijk inschrijven.  

https://www.bouwendnederland.nl/
https://www.bouwendnederland.nl/lidmaatschap/advies-op-maat/aanbestedingsinstituut
mailto:b.dormans@bouwendnederland.nl
mailto:p.landmeter@bouwendnederland.nl
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Je krijgt dan ook direct de goede aannemers voor het werk geselecteerd en de infrabouwer kan 

tijdig met de voorbereiding van het werk beginnen (plannen + bestellen materialen). Ook helpt het 

publiceren van een inkoop/ projectkalender zodat men qua planning en specialisme goed kan 

bekijken waar men zich op inschrijft. 

Als laatste hebben we samen gesproken over de instroom in de sector. De vraag vanuit de 

gemeente komt wat voor activiteiten BNL organiseert om de instroom te bevorderen.  
We hebben toegelicht dat we vorig jaar een themapark in de zomer hadden voor een zestal weken 
genaamd “Wij Bouwen de Toekomst” maar ook dat we een samenwerkingsverband hebben met de 
Techniekcoalitie Brabant voor zij-instroom en deze richt zich ook op stratenmakers. Daarnaast 
hebben we de campagne Civiele Helden. Ook organiseren we op 7 juni de Onderwijs Dag van de 

Bouw in Breda waar (infra)bouwers zich presenteren aan verschillende basisscholen. De gemeente 

geeft aan wanneer een dergelijk initiatief in de buurt van Goirle plaatsvindt men zeker interesse 
heeft. 
 
Tot slot hebben we afgesproken dat we de weg naar elkaar weten te vinden, of het nu in de lobby 
of de uitvoering is. Het is fijn om een beroep op elkaar te kunnen doen wanneer nodig. Die 
handreiking doen wij dan ook graag.  
  

  
  

  
  

 

https://www.bouwendnederland.nl/
https://www.bouwendnederland.nl/nieuws/algemeen/wervingscampagne-studenten-civiele-techniek

